
 

 

Přinášejme pokoj 
 

Ježíš vystoupil na vrchol hory, posadil se a ve svém 
„kázání o blahoslavenstvích“ vyjmenoval všechny, 
kdo jsou skutečně „blahoslavení“ a plní radosti. 
 

Mluvil také o tvůrcích pokoje. Jsou to lidé, kteří 
používají svůj rozum, srdce a ruce k překonání 
sobectví, které lidi rozděluje. 
 

„Blahoslavení tvůrci pokoje, neboť oni budou nazváni Božími syny.“ (Mt 5,9) 

Ježíš o tom nejen mluvil, ale dokonce dal svůj život, 
aby znovu přinesl na zem bratrství. Pokud budeme 
přinášet pokoj, také my se mu budeme podobat. 
 

Zkušenost Paola z Argentiny: Jednoho dne jsme 
se pohádali s mojí starší sestrou. 

 

V noci, když jsem myslel na to, jak jsme se hádali, tak jsem 
nemohl usnout. Chtěl jsem jí omluvit, ale zatím neumím 
psát. Tak jsem dostal nápad. 
 

Ráno jsem poprosil maminku, aby napsala dopis, 
který ji nadiktuji. Řekl jsem jí, aby napsala: „Prosím, 
odpusť mi. Také já ti odpouštím a mám tě rád!" 
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